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Geachte leden van de gemeenteraad, 

Inleiding

U ontvangt deze raadsinformatiebrief naar aanleiding van de gestelde vraag van SGP-fractie. De 
vraag is: "In de media lazen wij recent over de nieuwe Dordtpas, een kortingspas voor Dordtenaren. 
Ook in Papendrecht is de vraag gesteld naar een Papendrecht Pas. Als SGP-fractie zien wij ook voor 
Alblasserdam voordelen bij de introductie van een dergelijke pas. Zou het college kunnen 
onderzoeken of de invoering van zo’n kortingspas speciaal voor Alblasserdammers mogelijk is?."

Antwoord

Het college heeft kennis genomen van de Dordtpas. In Dordrecht is de Dordtpas per 1 januari 2020 
ingevoerd. Om te kunnen zien welk effect de Dordtpas heeft, is er voor gekozen om in september 
2020 het gesprek aan te gaan met de gemeente Dordrecht om de eerste resultaten van de Dordtpas 
te bespreken. De Dordtpas wordt aan elke inwoner van Dordrecht verstrekt en kost €40,-; een pas 
voor kinderen van 4 t/m 17 jaar kost €10,- bij aankoop van minimaal 1 pas door ouder of verzorgen. 
Cliënten van de Sociale Dienst Drechtsteden krijgen de Dordtpas gratis; mantelzorgers komen onder 
bepaalde voorwaarden ook in aanmerking voor een gratis Dordtpas.

In antwoord op de vraag van de SGP fractie stellen wij voor in september 2020 (eerste planning was 
april 2020 maar gezien nu ten tijden van corona virus er geen reëel beeld geschetst kan worden is het 
uitgesteld tot september 2020) eerst kennis te nemen van de ervaringen met de Dordtpas alvorens te 
onderzoeken of aansluiting bij Dortpas of een dergelijke pas voor Alblasserdam mogelijk is. Op het 
moment dat de Dordtse ervaringen positief zijn, kan het college alsnog besluiten om de haalbaarheid 
voor een dergelijke pas in Alblasserdam te onderzoeken. Bij dat eventuele onderzoek dient dan ook 
rekening te worden gehouden met financiële consequenties en het draagvlak bij ondernemers. De 
komende periode wordt gebruikt om gesprekken met de winkeliersverenigingen te voeren. De 
ervaringen van elders in de regio (Ridderkerk, Hendrik Ido Ambacht) zullen dan ook worden 
meegenomen.

Ten tijde van het coronavirus is er zeker oog voor armoedebestrijding. Er is een goede samenwerking 
tussen de verschillende partners die hier in optrekken zowel lokaal als wel regionaal. 

Wij hopen u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,



de secretaris de burgemeester
S. van Heeren J.G.A. Paans


